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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN 
CONSILIUL LOCAL 

PROCES  VERBAL 
 
           Incheiat astazi 15.12.2021,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei 
Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.226/9.12.2021 data de Primarul comunei 
Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut in scris de catre Secretarul general al 
comunei, doamna Popescu Monica-Florinela . 

Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in 

functie. Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al 
comunei. 
          La sedinta au participat 13 consilieri locali din cei 13 in functie.   Presedinte de sedinta este 
ales dl Geandra Stefan,  pe o perioada de trei luni : noiembrie, decembrie 2021, ianuarie 2022 . 
        Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 
19.11.2021 si acesta se aproba in unanimitate.  
        I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei .   
       Primarul comunei, dl. Curelea Ioan-Cosmin, prezinta proiectul ordinii de zi a sedintei si a 
proiectelor de hotarare . 
 
1. Proiect de hotarare  privind rectificarea bugetului local. Initiator : primar.  

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei ; 
                  - raport de specialitate al doamnei Comaneci Anca-contabil; 
                  -raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert;  
 

2. Proiect de hotarare aprobarea majorarii impozitelor si taxelor locale pe anul 2022 .  Initiator : 
primar. 

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei ; 
                  - raport de specialitate al doamnei Ticuleanu Luminita, inspector superior; 
                  -raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert;  
 

3.Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului pentru facilitatile fiscale acordate 
contribuabililor din comuna Casin, pentru impozitele si taxele locale datorate de acestia in anul 2022 
.Initiator : primar. 

Materiale : - referat de aprobare primar; 
                  - raport de specialitate al doamnei Ticuleanu Luminita, inspector superior; 

-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comert; 

 
4.Proiect de hotarare privind aprobarea Planului anual de evolutie al taxei speciale de salubrizare 
actualizat pentru Proiectul “Sistem integrat de management al deseurilor solide in judetul Bacau : si a 
cuantumului taxei speciale de salubrizare pentru anul 2022. Initiator : primar. 

Materiale : - referat de aprobare primar; 
                  - raport de specialitate al doamnei Ticuleanu Luminita, inspector superior ; 
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-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comert; 

5.Proiect de hotarare privind privind aprobarea Regulamentului privind organizarea si 
desfasurarea activitatii operatorilor economici in Comuna Casin, judetul Bacau. Initiator -
primar. 

Materiale : - referat de aprobare primar; 
                  - raport de specialitate al doamnei Ticuleanu Luminita, inspector superior; 

-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comert; 
 
6.Proiect de hotarare privind stabilirea perioadei in care se efectueaza activitatea de 
inventariere anuala, precum si data pana la care se face publicarea pe pagina de internet a 
institutiei. Initiator -primar 

Materiale : - referat de aprobare primar; 
                  - raport de specialitate al secretarului general al comunei ; 

-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comert; 

 
7.Proiect de hotarare  constituirea comisiei de evaluare a performantelor profesionale 
individuale ale secretarului general al UAT Casin. Initiator-primar; 

Materiale : - referat de aprobare primar; 
                  - raport de specialitate al doamnei Ticuleanu Luminita, inspector superior; 

-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comert; 
 
8.Raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget- 
finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie 
comunală, protecţia mediului, servicii şi comerţ; 
 
9.Raportul comisiei pentru învăţământ, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi  
sportive şi de agrement; 
 
10.Raportul comisiei pentru administratie publica,juridica,apararea ordinii si  
linistii publice,a drepturilor cetatenilor; 
 
11.Raportul consilierilor locali;  
 
Se suplimenteaza ordinea de zi cu urmatoarele puncte : 
 
12. Proiect de hotarare privind acordarea  burselor aferente anului scolar 2020-2021 - semestrul I an 
scolar 2021-2022 pentru elevii din invatamintul preuniversitar de stat din Scoala Gimnaziala “Invatator 
N.PASLARU” Comuna Casin, judetul Bacau. Initiator : primar  
 
     Dl.Brebene Adrian si dl.Comaneci Ciprian cer permisiunea sa participe la sedinta consiliului 
local. Domnul primar refuza si mentioneaza ca trebuiau sa faca o cerere inainte.Domnul Soroiu 
solicita votul consilierilor locali si mentioneaza ca sedinta este condusa de presedintele de sedinta. Se 
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supune la vot si se refuza participarea acestora la sedinta consiliului local (6 voturi “pentru”consilieri 
PNL si 7 voturi “impotriva” consilieri PSD ). 

Ordinea de zi suplimentata se supune aprobarii si aceasta se aproba in unanimitate. 
Domnul primar - prezinta proiectele de hotarare de pe ordinea de zi si apoi domnul presedinte de 

sedinta Geandra Stefan invita pe domnii consilieri la discutii. 
Dl.Soroiu Daniel - la primul proiect de pe ordinea de zi nu avem ce comenta, iar pentru copii 

pentru burse suma minima este de 100 lei iar noi, consiliul local nu punem nimic.Legea ne permite sa 
marim si noi, dar asta e. cu privire la majorarea impozitelor si taxelor locale, in conditiile actuale 
cand pretul la gaze a crescut, la energie electrica a crescut, preturile la materiale si alimente au 
crescut, iar salariile si pensiile au ramas aceleasi, va vota impotriva fiindca n-ar putea sa se uite in 
ochii oamenilor si , din respect pentru ei nu va vota acest proiect.La punctul 3 este de acord cu acele 
facilitati dar e vorba de veterani de razboi care nu mai sunt, iar vaduvele de razboi si persoane cu 
handicap care reprezinta un segment mic din populatia comunei Casin.Este de acord cu aceste 
facilitati fiscale.La punctul 4 cu taxa de salubrizare, intr-adevar tonajul a crescut si il roaga pe 
domnul viceprimar sa ia niste masuri. A vorbit cu cei de la ADIS sa va dea pubele pentru colectare 
selectiva, ca in alte localitati din judet unde este alt operator , in jurul Bacaului, au dat, galben pentru 
hartie , carton , plastic, metal si negru pentru menajer.Si, in acele localitati s-a simtit considerabil 
tonajul la gunoiul menajer care a scazut si factura pentru contribuabil care a dat mai putin. La punctul 
5 , regulamentul pentru operatorii economici , este de acord. La punctul 6 cu stabilirea perioadei in 
care se face inventarierea, asta se da in fiecare an, e de acord. La punctul 7, cu comisia pentru 
evaluarea performantelor individuale ale secretarului general al comunei, a fost toata lumea de acord. 
Rapoartele comisiilor , daca vreti le dam citire daca nu, nu. El zice ca cel mai important va fi in 
ianuarie raportul primarului si al viceprimarului.Consilierii locali si-au facut datoria fiecare in parte , 
cum si-o fac in teritoriu cu cetatenii e problema fiecarui consilier local si cat de mult respecta aceasta 
functie care I-a fost acordata in 27 septembrie 2020.Multumeste frumos.  

Dl. Primar - referitor la majorarea impozitelor si taxelor locale cu 10% a expus o serie de motive 
si le repeta - Guvernul, in vara a dat o ordonanta de guvern prin care a majorat preturile la materialele 
de constructie, facturile la iluminat vor fi cu aproximativ 30% la fel ca si la materialele de 
constructie, avem o serie de datorii care trebuie sa le achitam, comuna are un drum bun si oamenii 
sunt invatati cu deszapeziri, modernizari de drumuri, iluminat stradal pe perioada noptii, avem o serie 
de motive. Nu am majorat cu 30% asa  cum s-au majorat alte preturi si pentru cetateni s-ar parea ca 
de la 1 ianuarie vor fi niste mariri de salarii si pensii. Dar si noi trebuie sa ducem existenta si din 
punct de vedere administrativ sa putem sa tinem comuna intr-un ritm adecvat, in comparatie cu alte 
localitati care au marit mai mult iar la comuna Casin impozitele si taxele sunt decente . Il intreaba pe 
domnul Soroiu cum s-a uitat el in ochii cetatenilor acum cativa ani cand a marit cu 16% impozitele si 
taxele locale.Si cu asta inchide sedinta. 

Dl.Soroiu - solicita sa raspunda,  nu mai stie daca a marit cu 16%. A marit conform indicelui de 
inflatie. Este intrerupt si cere voie sa vorbeasca, e sedinta consiliului local nu sedinta primarului, sa 
facem o diferenta.Daca intr-adevar a facut lucrul acesta, nu era vorba de scumpiri si cresterile 
salariale erau iar daca vreti sa faceti economie la buget , faceti cu iluminatul public, sunteti la PSD cu 
domnul viceprimar si partidul sustine Consiliul Judetean , cereti bani si o sa va dea bani pentru 
construirea bisericii de la Curita si nu pe spatele cetatenilor comunei Casin.Oamenii sunt necajiti, va 
spun , comuna Casin nu mai este ce a fost o data. Pensiile sunt mici, sunt pensii de 800 lei si e dreptul 
meu de a spune ca nu sunt de acord. Sa gasim impreuna masuri sa iesim din acest impas , sa gasim 
solutii de a aduce bani in comuna , aveti 0 (zero) lei adusi din fonduri nerambursabile , 
guvernamentale sau europene.Aveti zero lei !  

Dl.primar - concluzia este ca s-a marit cu 16% in anii trecuti si nu se mai recunoaste. Incheiem 
sedinta de astazi si va asteptam cu mare drag la sarbatorile de datini si obiceiuri in data de 31 
decembrie. 
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Se supun la vot proiectele de hotarare de pe ordinea de zi care se aproba cu unanimitate de voturi 
(13 voturi “pentru”) cu exceptia proiectului de hotarare privind majorarea impozitelor si taxelor 
locale cu 10% care se voteaza astfel :  7 voturi “pentru “ (consilierii PSD) si 6 voturi 
“impotriva”(consilierii PNL.  

Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal.   
 

        Presedinte de sedinta,                                                        Secretar General,    
            Geandra Stefan                                                    Popescu Monica - Florinela                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
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